
一、名額：1名 (選舉研究中心為主聘單位，並與本校政治系合聘（從聘），
每年授課一至兩門。)
二、專長：選舉研究：選舉制度、行為、民意調查及跨國比較經驗研究等相關領域。
三、資格：擁有國內外相關領域博士學位或助理教授以上資格，具備獨立研究、國際學術發表及授課能力，以及對政策研究和學術行政有興趣者。
四、起聘日期：112年8月1日（112學年度第1學期）起聘為原則。
五、申請文件：

1. 選舉研究中心新聘專任研究人員履歷表。
2. 博士畢業證書影本（國外學歷須經駐外館辦妥驗證）。若申請時尚未畢業，
須於112年7月31日前完成畢業程序）。
3. 博士班成績單正本（除英文外，其他外文成績證明單，請附中文翻譯）。

4. 博士學位論文及有代表性之學術著作(至少三件，至多以五件為限）。
5. 三年內的研究規劃(中英文皆可)。
6. 擬開設課程的授課大綱（二門與專長相關的課程，中英文皆可）。
7. 大學教授或學術研究機構研究人員推薦信二封。推薦信由推薦人單獨寄出。如於近三年內取得博士學位者(109年7月31日後)，其中一封推薦信須由博士論文指導老師撰寫。如博士論文未完成者，請論文指導教授說明論文撰寫進度，並證明申請人能於112年5月31日前完成博士論文口試。
8. 如已領有教師證書，請附影本。
六、截止日期：112年4月10日（星期一）
七、其他：本中心於必要時將邀請應徵者視訊或親自到中心演講。
八、通訊方式：
1. 請同時寄送紙本及電子檔資料。
2. 紙本資料請寄：
   116台北市文山區指南路二段64號  國立政治大學選舉研究中心收
  （封面請註明「應徵專任研究人員」，以郵戳為憑，逾期不受理）

3. 電子資料請寄:
   sjdung@nccu.edu.tw，檔名為:應徵選研中心專任研究人員_姓名
4. 聯絡電話：（02）29387134請洽鄧秘書
Job Opening: 
Research Fellow of Election Study Center of National Chengchi University (NCCU), Taiwan, R.O.C.
Position: full time research fellow (Assistant Research Fellow, or Associate Research Fellow, or Research Fellow) hired primarily by the Election Study Center and jointly appointed with the Department of Political Science at NCCU.
Expertise: electoral studies, including electoral systems, voting behavior, public opinion surveys, and cross-national comparative research.

Qualifications: applicant must have a Ph.D. degree or position of Assistant Professor or above in a relevant fields aforementioned and possess independent research skills, international academic publishing, teaching abilities, and an interest in policy research and administrative management.

Starting date: August 1, 2023.

Required application documents:

1. Completed resume of the Election Study Center (as attached).

2. A copy of the Ph.D. degree certificate or expect to acquire a Ph. D degree certificate by July 31, 2023. Taiwanese applicant’s certificate from foreign university must be verified by a Taiwan’s overseas embassy.
3. Chinese or English transcripts of doctoral program.

4. Ph.D. dissertation and three to five academic works.
5. Chinese or English research plan for the next three years.
6. Chinese or English outlines for two teaching courses related to your expertise.
7. Two letters of recommendation sent by the recommenders. If applicant receives the Ph.D. degree within the past three years (after July 31, 2021), one of the letters of recommendation must be written by applicant’s dissertation advisor. If applicant have not completed your dissertation by the deadline of application, applicant’s advisor should provide an additional letter confirming applicant will complete the dissertation defense by May 31, 2023.

8. If Taiwanese applicant already have a teaching certificate, please provide a copy.

Application deadline: April 10, 2023 (Monday)

Other information: Election Study Center will invite applicants to give a speech in person or via video when necessary.

Contact information: 

1. Please send both paper files and electronic files.
2. Paper files send to: Election Study Center, National Chengchi University, No. 64, Sec. 2, Zhi Nan Rd., Wenshan Dist., Taipei City 116, Taiwan (please write "Application for Full-time Research Fellow" on the envelope, and the postmark date will be used to determine the deadline).
3. Please send electronic documents to: sjdung@nccu.edu.tw, with the filename "Application for Full-time Research Fellow of Election Study Center_Applicant name."

4.    4. For inquiries, please contact Secretary Teng at: 886-2-29387134 or sjdung@nccu.edu.tw.

國立政治大學選舉研究中心新聘專任研究人員履歷表
Resume of Applicant of Election Study Center, NCCU

(必要時篇幅請自行延伸，但以不超過5頁為原則)

(expand the scope within 5 pages when necessary) 

	姓 名 (name) 
	
	性 別 (gender)
	

	年 齡 (age)
	
	國 籍 (nationality)
	

	Email
	

	電話 (telephone)
	

	通訊地址 (corresponding address)
	


◎現職　(current position)： 

◎學歷（大學以上學歷，表格可自行增加）(educational backgrounds) academic：  

	學校名稱
(name of University)
	院系所名稱
(department)
	修業起迄年月
(dates)
	學位名稱
(degree)

	
	
	
	博士 Ph.D.

	
	
	
	碩士 Master

	
	
	
	學士Bachelor


◎經歷（含教學、行政或研究經驗）(career experiences)：  

◎推薦人資料（含姓名及職稱）(names and titles of recommender )：  

◎專長領域 (applicant’s expertise)：  

◎研究方向 (applicant’s research interests)： 

◎可開設課程名稱 (courses applicant intends to teach)：  

◎研究著作目錄 (applicant’s catalogue of works)： 

◎自傳(一頁為限) (applicant’s one-page bio)
國立政治大學選舉研究中心徵聘專任研究人員











